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30 září, 2022

Hrozí opět válka v Evropě? Zajímavá analýza z
Německa

necenzurovanapravda.cz/2022/09/hrozi-opet-valka-v-evrope-zajimava-analyza-z-nemecka

Netřeba jistě zdůrazňovat, že je to právě Německo, kdo v Evropě ve

skutečnosti rozhoduje, neboť třetí říše časem jen přešla  v tu čtvrtou.

Jenže Německo může rozhodovat jen s ohledem k vnitřní politice EU

– a dokonce i zde velmi omezeně. Tím, kdo řídí Německo samotné

(resp. po válce západ země) jsou USA. Všechny německé vlády jsou

tedy řízeny Deep state, protože hovořit o tom, že je řídí americká

vláda, by bylo poněkud nepřesné.

Samotný Biden, který už zřejmě ani neví, jak se jmenuje a jeho

mentální schopnosti jsou někde na úrovni dítěte, samozřejmě sám o

ničem nerozhoduje. Vždy, čtete, že něco řekl Biden nebo o něčem

rozhodl, dosaďte si za „Biden“ „Deep state“ nebo „globalisté“ (tentýž

význam, různé pojmy). Biden je jen loutka.

Kdo pečlivě sleduje světovou politiku – neboť jen ta nás ovlivňuje –

ten vnímá, že do čela těchto zejména Západ ovládajících kruhů se

dostali velmi bezohlední zločinci, kteří se neštítí ničeho. Loutky ve
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vládách pak jen poslušně plní jejich příkazy. To, jak lehce jsou tyto

loutky ovladatelné (zkorumpovatelné či vydíratelné), jsme ostatně

mohli vidět poslední více než dva roky velmi jasně.

Nyní se v souvislosti s konfliktem na Ukrajině stále častěji hovoří o

válce. Můj osobní názor je, že k jaderné válce nedojde, neboť ti, kdo

vše řídí z pozadí, nemají zájem na zničené planetě. Oni ji pouze chtějí

pro sebe. A v jejich zájmu je i rozhádaná Evropa na kolenou.

Ovšem v rámci Evropy by k válce s využitím konvenčních zbraní dojít

mohlo. A dokonce je možné, že se něco takového již roky plánuje. A

opět připomínám, nezapomeňte, kdo financoval Hitlera. Potomci

těchto zrůd mají stále stejný vliv….

A nyní již slíbená analýza z Německa:

Plány Bidenovy administrativy volají po bezprostředním útoku na

Rusko těžkými zbraněmi z Ukrajiny.

Tentokrát jsou sametové rukavice sundány na obou stranách. Budou

použity těžké bomby a očekávají se vysoké lidské ztráty. V souladu s

tím bude reakce Ruska.

Jak bude NATO vládnout, je oficiálně-neoficiálně stále otevřené.

Zasvěcenci však předpokládají, že NATO pak bude chtít vstoupit do

války. Jaké důsledky to bude mít pro lidi v Německu a Evropě, si

každý může sám domyslet.

Vojáci NATO jsou již nějakou dobu ve strategické pozici, a to nejen

na území NATO. Drony a letadla létají a vzlétají z Rammsteinu v

Německu již nějakou dobu a aktivně se podílejí na přípravách na

válku a mnoho dalšího. Politicko-vojenské vedení v Rusku to také ví.

Taková válka není spontánním rozhodnutím, trvá dlouho, než se

taková válka připraví. A zdá se, že přípravy ze strany USA budou brzy

dokončeny.

V této válce se Biden nezajímá o svobodu a demokracii, Bidenova

administrativa se nezajímá o odstranění Ruska jako globálního hráče

https://www.freiewelt.net/blog/wir-deutschen-koennen-einen-grossen-krieg-verhindern-wenn-wir-es-wollen-10090889/


3/4

z globální šachovnice. Je to o geopolitice. Bidenova administrativa

chce udržet pozici USA jako supervelmoci ve světě za každou cenu.

Jde také o trvalé oddělení Německa a Evropy od Ruska. A jde také o

to, aby se Německo stalo závislým na americké energii. A to je asi

velmi, velmi mnoho peněz pro zúčastněné americké společnosti. Tato

válka je obchodním modelem pro Bidenovy přátele.

Přípravy na eliminaci Ruska jako globálního hráče probíhají od roku

1996. Angela Merkelová to už věděla. A Olaf Scholz to dnes ví. Od té

doby vedou USA hybridní válku proti Rusku, aby provedly změnu

režimu v Moskvě a přivlastnily si její suroviny, stejně jako

eliminovaly Rusko jako konkurenta v globální konkurenci. Tato

hybridní válka byla přerušena pouze Trumpovou administrativou,

která se spoléhala na mír a vyjednávání namísto války.

Může Německo této válce zabránit?

Této válce může Německo zabránit tím, že Bidenově administrativě

záměrně zablokuje cestu k válce a znovu realizuje svou historickou

roli mírového zprostředkovatele prostřednictvím vyjednávání a

hledání rovnováhy a spravedlnosti.

Scholzova administrativa může přestat hrát Bidenova vazala a použít

svou moc jako suverénní stát a odstranit v Německu podmínky pro

americkou válku.

Scholz je velmi slabý kancléř. Ale pro tyto dramatické momenty,

které v současné době zažíváme, je méně špatný než zaměnitelné

agresivní politické kartonové postavy Baerbocková, Habeck, Lindner,

Merz nebo Söder. Kdyby byl dnes jeden z nich kancléřem, jakákoli

naděje na mír na Ukrajině a pro Evropu by byla ztracena.

Není-li Scholz schopen shromáždit sílu pro mír, je načase, aby tak

učinili Němci sami. Je načase, aby Němci vzali vlajku míru do svých

rukou a obsadili ulice Německa výzvou k „míru a svobodě“. Že každý

jednotlivec se nyní stane aktivním a napíše, navštíví nebo osloví

každého vesnického politika, starostu, okresního správce, poslance

zemského parlamentu nebo Spolkového sněmu, ministra a

samotného kancléře a vyzve ho, aby okamžitě pracoval pro mír v
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ukrajinské válce. Síla pro mír a svobodu může v této době pocházet

pouze od nás lidí.

Pokud se tak nestane, válka na Ukrajině a tím i bojiště se přenese do

střední Evropy a Německa. Scholz to také ví.

Takto je z globálního hřiště vyhozen další globální konkurent:

Německo a Evropa. Není náhodou, že plynovody Nord Stream 1 a 2

byly v posledních dnech sabotovány. Bylo to dobré plánování a

kalkulace.

To, co se dnes děje, je vymyšleno a provedeno nemilosrdnými lidmi,

kteří přemýšlejí velmi odlišně než vy a já. Pouze pokud se jim my lidé

nyní společně postavíme, můžeme zabránit katastrofě a bojišti v

Evropě.

Jste na to připraveni? Já ano.

Tolik zpráva z Německa. Až na jednu z poznámek o Německu jako

historickém zprostředkovateli míru (zatím bylo Německo spíš jen

zprostředkovatelem válek) jde o zajímavou analýzu. Faktem totiž je,

že jedinou možností, jak opět udržet válku mimo USA je nevyužití

jaderných zbraní – samozřejmě z obou stran konfliktu. Protesty by se

pak skutečně měly zaměřit na to, aby byl vyvinut větší tlak na

politiky, kteří by měli mít zájem nastolit mír. Ten se ovšem

dodáváním zbraní jakékoli straně konfliktu nezajistí.

Ohodnoťte tento příspěvek!

[Celkem: 15 Průměrně: 4.9]

 

 


